
Referat FAU- møte tirsdag 17.september 2024 

Tilstede: Carina Hansesætre, Henriette Dammyr, Malin Berg, Siri Dalnoki, Linda Dagrød, 
Sofia Fossum, Ann Helen Løkkeberg Olafsen og Sandra Jilnevik.  

Frode og Lill var til stede på begynnelsen av møtet. Trine Ulsrød var med på evalueringen 
av Skolefestivalen, sak 8.  

Sak 1: Opprette møtekalender for skoleåret 2024-2025 

24.oktober kl.19 og 25.november kl.18. Frode booker elevtorget som møtested.  

Sak 2: Organisering innad i FAU  

• Kort informasjon om organisering og forventninger 

Sak 3: Kakesalg/annet salg fra yngre klasser i forbindelse med skoletur i 9. og 10. 
klasse 

• Meldt inn fra foresatte/elever på 9. og 10.trinn 
• Er dette nødvendig?  
• Hadde det vært lurt å lage et system for å fordele? 

Drøftinger om når man bør begynne å spare til en Tysklands-tur og om det bør være en dialog 
mellom alle klassene på skolen som gjelder salg til inntekt til en klassekasse/Tysklandstur.  

Saken videreføres til neste FAU-møte; organisering, struktur og økonomi vedrørende Tysklands-
tur.  

Sak 4: Konto hos FAU i forbindelse med skoletur for 9. og 10.trinn 

• Meldt inn fra foresatte/elever på 9. og 10.trinn 
• Eget vippsnummer og eget kontonummer, er dette mulig?  
• Bør i såfall kasserer være en som tilhører en av disse klassene?  

Saken drøftes videre på neste FAU-møte (se sak 3) 

Carina snakker med Rune og Lars Martin rundt hvordan Polen/Tysklands-tur har fungert tidligere.  

Siri oppretter en ekstra konto på FAU sitt organisasjonsnummer, slik at pengene kan oppbevares 
der, frem til endelig avgjørelse er tatt.  

Sak 5: PPT 

• Meldt inn fra foresatte 
• Har Aremark kommune landet noen ny PPT avtale for 2025 enda?  

Foreløpig ingen ny avtale. Rektor gir beskjed når ny avtale er på plass. Kommunen er pliktig til å 
ha en PP-tjeneste, slik at fra januar må dette være i orden.  

 

 



Sak 6: Uteområde på skolen 

• Meldt inn fra foresatte 
• Hvilke muligheter finnes det for forbedring?  

Dette har vært meldt inn tidligere også. Det er preg av forfall og det er nødvendig med 
vedlikehold.  

I tillegg bør hver klasse komme med et innspill hva de ønsker mer av i skolegården. Det bør være 
faste ting, ikke baller osv. (dette kommer i tillegg).  Elevrådet får ansvar for å samle inn 
ønskene/forslagene.  

FAU kontakter kontaktlærer for elevrådet. Og så får man se videre om det er noen av ønskene 
som lar seg gjennomføre. Kan det være et samarbeid med FAU? 

Sak 7: Muligheter for utetur for 1. og 2. trinn:  

• Meldt inn fra foresatte 
• Mail sendt til skole 

Dette kommer på plass etter høstferien.  

Sak 8: Evaluering av Skolefestivalen 2024 

• Meldt inn fra skole og foresatte 
• Hva fungerte godt?  

Mange møtte og det virker som det har vært økt aktivitet i lag og foreninger i etterkant. 
10.klasse synes det var positivt å stå på poster. Mange frivillige. Det så ut som elevene 
hadde det gøy og det var begeistring. Smart at svelene var stekt på forhånd. Man laget 
god stemning i skolegården, som man tok med seg videre til aktivitetsbiten.  

 

• Hva kan forbedres?  

Der noen vi fremdeles ikke når. Dagen ble for lang, når man kjører Skolefestival og 
sommeravslutning for skolen på samme dag. De frivillige ønsker seg mer informasjon i 
forkant. Det var litt vanskelig å få nok frivillige, så kanskje også 9.trinn kan bidra på noen 
av postene hvis dette skal videreføres.  

• Ønsker man at dette videreføres?  

Det ble en lang dag for flere elever, og tanken om at det var lurt å samkjøre Skolefestival og 
sommeravslutning ble ikke slik det var tenkt. Bør skolefestivalopplegget være på skoledagen og 
sommeravslutning med «aktivitetsmesse» en annen kveld? Eller skolefestival og aktivitetsmesse 
som en kick-off ved skolestart på høsten? 

FAU er positive til å bidra igjen, hvis det blir bestemt at dette videreføres.  

 

Sak 9: Eventuelt 


